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Dr. Szili Katalin asszonynak
az Országgyűlés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

„Miért szűnik meg a vidékfejlesztési menedzserek támogatása" címmel a Házszabály 91 . §-a alapján kérdést
kívánok benyújtani Németh Imre miniszter úrhoz . A kérdésemre válaszát írásban kérem.

Tisztelt Miniszter Úr!

Az országban jelenleg 185 önszerveződő vidékfejlesztési kistérség működik, amelyek nem azonosak a többcélú
kistérségi társulásokkal . Ezen kistérségekben az FMV által évek óta támogatott menedzserek látják el a
vidékfejlesztési feladatokat, támogatásuk azonban 2005 . március 31-én megszűnik. Az aprófalvas
településszerkezetű térségekben (Zala, Somogy, Baranya, Veszprém megye stb.) ki képviseli április 1 . után a
vidéki embereket, vállalkozókat és önkormányzatokat? Ki segít nekik a pályázatok felkutatásában és
elkészítésében? Ki közvetíti a MEH kistérségi megbízottjainak kéréseit, ki tartja a kis önkormányzatokkal a
közvetlen napi kapcsolatokat? (A többcélú kistérség erre alkalmatlan, hiszen például az alakulóban lévő
zalaegerszegi társuláshoz 79 település van besorolva .) Lehet, hogy ezek csak a vidéken élőknek, az aprófalvas
települési önkormányzatoknak kérdés?

Várom megtisztelő válaszát!

Budapest, 2005 . március 2 .
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